



局部进展期直肠癌新辅助放化疗联合免疫检查点抑制剂治疗的研究进展

侯双双, 陈路锋, 张革红, 马娟, 李险峰

引用本文:

侯双双,陈路锋,张革红,马娟,李险峰. 局部进展期直肠癌新辅助放化疗联合免疫检查点抑制剂治疗的研究进展[J]. 中华放射医学与防护杂志, 2024, 44(8): 718–724.

在线阅读 View online: <https://doi.org/10.3760/cma.j.cn112271-20231219-00215>

您可能感兴趣的其他文章

Articles you may be interested in

局部进展期直肠癌术前同步放化疗后联合新辅助化疗的前瞻性Ⅱ期随机对照研究

Prospective phase II study of neoadjuvant chemoradiotherapy followed by chemotherapy in locally advanced rectal cancer

中华放射医学与防护杂志. 2017, 37(2): 107–113 <https://doi.org/10.3760/cma.j.issn.0254-5098.2017.02.005>

X射线修复交叉互补基因1多态性与直肠癌新辅助放化疗疗效的前瞻性队列研究

Correlation analysis of XRCC1 gene rs25487 polymorphism and effect of concurrent neoadjuvant chemoradiotherapy in locally advanced rectal cancer: a prospective cohort study

中华放射医学与防护杂志. 2020, 40(10): 740–745 <https://doi.org/10.3760/cma.j.issn.0254-5098.2020.10.002>

局部晚期直肠癌两组术前放疗剂量方案短期疗效分析

Tumor pathological response and downstaging of locally advanced rectal cancer after neoadjuvant chemoradiotherapy: comparison of two radiation dose schedules

中华放射医学与防护杂志. 2017, 37(12): 915–918,932 <https://doi.org/10.3760/cma.j.issn.0254-5098.2017.12.007>

中性粒细胞与白蛋白比值预测病理Ⅱ/Ⅲ期直肠癌术后辅助放化疗急性不良反应和生存

Associations of neutrophil to albumin ratio with acute adverse events and survival in patients with pathological stage II/III rectal cancer receiving adjuvant chemoradiotherapy

中华放射医学与防护杂志. 2019, 39(9): 663–667 <https://doi.org/10.3760/cma.j.issn.0254-5098.2019.09.005>

调强放疗联合时辰化疗治疗局部进展期鼻咽癌的近期疗效及不良反应

Short-term efficacy and adverse events of intensity-modulated radiotherapy combined with chronomodulated chemotherapy for locally advanced nasopharyngeal carcinoma

中华放射医学与防护杂志. 2019, 39(11): 813–819 <https://doi.org/10.3760/cma.j.issn.0254-5098.2019.11.008>